
R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 

 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în şedinţa ordinară a  

Consiliului Judeţean Timiş din 28 octombrie 2015 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 35 consilieri judeţeni din totalul de 35 consilieri judeţeni în funcţie.  
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 418/22.10.2015 şi a fost adusă la cunoştinţă 

publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 
La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 

aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

 
Vă prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei. 

1. Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a Regulamentului de Organizare şi 
Funcţionare a Sistemului de Parcare cu Plată din Timişoara, strada Sfântul Ioan, nr. 3. 

2. Proiect de hotărâre privind propunerea aprobării efectuării pe un teren din domeniul 
public al Judeţului Timiş a unor lucrări în vederea realizării Proiectului “Extinderea şi 
modernizarea sistemului de alimentare cu apă şi canalizare în Judeţul Timiş”. 

3. Proiect de hotărâre privind închirierea unor spaţii din imobilul Bastionul “Theresia” 
Timişoara. 

4. Proiect de hotărâre privind darea în administrare a unor bunuri imobile şi mobile Direcţiei 
de Prestări Servicii Timiş şi Inspectoratului pentru Situaţii de Urgenţă Banat al Judeţului 
Timiş. 

5. Proiect de hotărâre privind darea în administrare a unui teren din domeniul public al 
Judeţului Timiş către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Timiş. 

6. Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a licenţelor de traseu pentru 
efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor operatori 
de transport rutier. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitării dreptului de preemţiune din partea 
Judeţului Timiş la inţentiile de înstrăinare a unor imobile cu altă destinaţie decât cea de 
locuinţe. 

8. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Normativului privind dotarea cu 
autovehicule şi consumul lunar de carburanţi. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea executiei bugetelor secţiunii de funcţionare şi a 
secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al Judeţului Timiş pe trimestrul III 2015. 



10. Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a încadrării sectorului de drum 
judeţean DJ 680 Jdioara – limita de judeţ Caraş Severin, km 15+526 – 22+024, în 
categoria funcţională a drumurilor de interes local-drumuri comunale. 

11. Proiect de hotărâre privind propunerea de încadrare în categoria drumurilor judeţene a 
drumului comunal DC 100A Gelu (DJ 692) – limita judeţ Arad, km 0+000 – 3+500. 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate (DALI) pentru proiectul de 
investiţii “Reamplasarea Spitalului de Neuropsihiatrie Timişoara”. 

13. Proiect de hotărâre privind propunerea de restructurare  a Centrului de Recuperare şi 
Reabilitare Neuropsihică Gavojdia din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Timiş. 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Protocolului  între Consiliul Judeţean 
Timiş şi Agenţia Naţională de Administrare Fiscală în vederea colaborării 
interinstituţionale prin schimbul de informaţii. 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a funcţiilor publice pe anul 
2016 al aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Timiş. 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Protocolului de colaborare între  Judeţul 
Timiş prin Consiliul Judeţean Timiş şi INSOFT Development & Consulting S.R.L. 
Bucureşti în vederea organizării unui Centru de videoconferinţă ce va fi utilizat în scopul 
promovării incluziunii sociale şi pentru derularea sesiunilor de formare online. 

17. Proiect de hotărâre privind validarea mandatului unui consilier judeţean şi completarea 
componenţei unei comisii de specialitate a Consiliului Judetean Timiş. 

18. Intrebări,  Interpelări. 
 
De asemenea, având în vedere că au intervenit anumite probleme care sunt urgente şi 

nu suferă amânare, şi care depind de aprobarea consiliului judeţean, propun completarea 
ordinii de zi cu următoarele proiecte: 

19. Proiect de hotărâre privind privind constatarea încetării de drept a mandatului unui 
consilier judeţean. 

20. Proiect de hotărâre privind  validarea mandatului unui consilier judeţean şi completarea 
componenţei unei comisii de specialitate a Consiliului Judeţean Timiş.  
Dacă sunt discuţii sau alte propuneri.  
Dacă nu, supun la vot ordinea de zi a şedintei cu completările anterior menţionate. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 34 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu,  Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian.  

 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 

aprobării procesul - verbal al şedinţei ordinare din data de 30 septembrie 2015. 



Consiliul judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 33 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea 
Dorel, Dobra Călin,  Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian.  

 
Punctul nr. 1 - Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a Sistemului de Parcare cu Plată din 
Timişoara, strada Sfântul Ioan, nr. 3. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de – 6 comisii – respectiv,Comisia pentru Cultură, 

Învăţământ, Tineret şi Sport, Comisia pentru Agricultură şi Dezvolare Rurală, Comisia pentru 
Relaţii şi Cooperare Interna şi Externă, Comisia pentru Sănătate şi Protecţie Socială, Comisia 
Economică şi Comisia pentru Administraţie Publică Locală. 

Comisia de Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Lucrări Publice şi Protecţia Mediului a 
avizat favorabil proiectul de hotărâre cu urmatorul amendament: „pe perioada mandatului, 
consilierii judeţeni, pentru o bună desfăşurare a activităţii, beneficiază de decontarea 
abonamentului din partea CJTimiş în toate parcările aflate în proprietatea Judeţului Timiş”. 

Rog preşedintele comisiei să susţină amendamentul. 
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Ţinând cont că ne aflăm în ultimele 8 luni din acest mandat, amendamentul respectiv se 

referea la plenul care va fi în următorul mandat.  Era un tip de drepturi de care ar trebui să 
beneficieze consilierii judeţeni din mandatul viitor.  În urma discuţiilor cu colegii mei, şi văzând 
că suma de 800 lei pe care o primesc ca indemnizaţie este suficient de mare, îmi retrag 
amendamentul.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În completare la ceea ce a spus domnul Mihoc, vă informez că am discutat data trecută 

să avem 4-5-6 locuri de parcare rezervate pentru consilierii judeţeni. Cred că sunteţi de acord 
cu această propunere şi să acceptaţi această idee pentru că vor fi 4-5 locuri de parcare care 
pot fi folosite de preşedintele consiliului judeţean, vicepreşedinţii şi consilierii judeţeni. Nu aş 
vrea să fie locuri nominale, pentru că eu personal merg sau nu să parchez acolo şi nu mi se 
pare corect ca locul să stea gol până când ajung eu. Cei care au treabă şi vor să parcheze 
acolo o pot face pe unul din cele 5 locuri rezervate pentru consiliul judeţean, iar dacă sunt mai 
mulţi de 5 doritori atunci pot parca pe oricare loc liber, contra cost şi pe baza chitanţei i se va 
deconta contravaloarea parcării.  

Această modalitate mi se pare cea mai corectă şi, în plus, eliminăm orice discuţii pe care 
le-a avut Direcţia de Prestări Servicii în urma controlului Curţii de Conturi. Cele 5 locuri cred că 
sunt suficiente. Putem fi solidari şi cu Prefectura în sensul că domnul prefect şi domnul 
subprefect vor putea să parcheze şi  ei acolo atunci când sunt libere.  

Aş vrea să ştiu dacă sunteţi de acord cu amendamentul propus de mine.  



 
Domnul consilier judeţean Marian Constantin Vasile 
Mă bucur că domnul Marcel Mihoc a renunţat la amendamentul său, pentru că Grupul 

PNL nu era de acord cu acordarea de drepturi preferenţiale pentru consilierii judeţeni, întrucât 
ele se justifică în parte dar erau discutabile în alt sens. 

Totuşi, îmi doresc şi cred că toţi ne dorim să se facă puţină ordine în debandada 
parcărilor care sunt în jurul consiliului judeţean şi inclusiv în garajul instituţiei, pentru că sunt 
acolo tot felul de maşini parcate care nu dau posibilitatea altora să intre, mai ales că este o 
zonă ultracentrală.  

Suntem de acord cu propunerea dumneavoastră, cu condiţia ca aceasta să fie 
respectată pentru că de multe ori venim în zonă şi nu avem unde să parcăm.  

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
Vă rog să-mi spuneţi, din punct de vedere procedural, cum se va aplica propunerea 

dumneavoastră.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Aşa cum v-am spus, vor fi 5 locuri de parcare gestionate de Direcţia de Prestări Servicii 

Timiş şi parcarea se va face pe baza legitimaţiei de consilier judeţean.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Domnul coleg are dreptate şi susţin punctul său de vedere, dar aş vrea să ştiu cum aţi 

ajuns la cifra fatidică 5? Aceasta este o întrebare.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Spuneţi dumneavoastră o altă cifră şi eu voi fi de acord.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
A doua întrebare, la care aş vrea să-mi răspundeţi, cine parchează pe cele 5 locuri? Se 

merge pe varianta primul -  venit primul servit?  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, bineînţeles. Pentru cele 5 locuri mergem pe principiul primul venit – primul servit. 

Dacă sunt mai multe solicitări în acelaşi timp atunci parcarea se face contra cost şi bonul 
respectiv va fi decontat de consiliul judeţean.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Atunci vor fi discuţii şi supărări mari dacă vine al şaselea şi vede că nu are unde să 

parcheze.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Domnule Martinescu, cred că în ultima perioadă am început să dăm dovadă de mai 

multă maturitate şi nu ştiu dacă este bine să ne mai supărăm acum când mai avem 8 luni din 
acest mandat.  
 În aceste condiţii, daca nu mai sunt alte discuţii sau propuneri vă supun la vot 
amendamentul prin care am propus să fie 5 locuri de parcare de care pot beneficia  atât  
consilierii judeţeni cât şi Prefectul  şi Subprefectul judeţului Timiş.  



Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 30 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Cocean Liviu,  Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, 
Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin 
Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Szatmari Ştefan, Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian, 2 voturi „împotrivă” din partea domnilor Martinescu Marius, 
Marin Popescu şi 2 abţineri din partea domnilor Negoiţă Adrian şi Stancu Traian.  Domnul 
Bologa Gheorghe nu a votat.  

Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu,  Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Demea 
Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius,  Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi o abţinere din 
partea domnului Stancu Traian.  

Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă  
Înainte de a trece la următorul punct aş vrea să vă rog ca data viitoare atunci când mai 

vorbim despre astfel de facilităţi să ne gândim şi la salariaţii consiliului judeţean pentru că mulţi 
dintre aceştia au cam tot 800 lei salariul. Sunt mulţi colegi pe la centrul de cultură, la bibliotecă 
şi la alte instituţii subordonate care au nevoie de aceste parcări. 

Sigur veţi spune că sunt la sindicat însă cred că e bine să găsim o soluţie şi pentru ei. 
Nu ştiu dacă ştiţi, dar ei din cei 800 lei consumă cam 100 lei pentru parcare. Vă mulţumesc!  

 
 
Punctul nr. 2 – Proiect de hotărâre privind propunerea aprobarii efectuarii pe un 

teren din domeniul public al Judeţului Timiş a unor lucrări în vederea realizării 
Proiectului “Extinderea şi modernizarea sistemului de alimentare cu apa şi canalizare în 
Judeţul Timiş”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii?  
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Domnule preşedinte, vă rog să dispuneţi să se consemneze în procesul verbal că mă 

abţin la acest proiect de hotărâre pentru a nu fi în incompatibilitate.  
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33  voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu,  Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin,  



Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian.  

 
Punctul nr. 3 – Proiect de hotărâre privind închirierea unor spaţii din imobilul 

Bastionul “Theresia” Timişoara. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu,  Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian,  Daviţoiu Ioan, 
Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian.  

Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Domnule preşedinte, vă rog să atenţionaţi colegii de la tehnic să remedieze defecţiunea 

la aparatele de vot, întrucât colegul meu deşi nu a votat apare că a votat la un punct de 
hotărâre.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Este vorba de domnul Daviţoiu şi vă rog să verificaţi. Domnia sa spune că nu a votat şi 

apare că a votat.   
 
Punctul nr. 4 – Proiect de hotărâre privind darea în administrare a unor bunuri 

imobile şi mobile Direcţiei de Prestări Servicii Timiş şi Inspectoratului pentru Situaţii de 
Urgenţă Banat al Judeţului Timiş. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu,  Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, 



Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, 
Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
Punctul nr. 5 – Proiect de hotărâre privind darea în administrare a unui teren din 

domeniul public al Judeţului Timiş către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Timiş. 

 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu,  Costa Cosmin, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, 
Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian. Doamna Gavriliţă Bianca şi domnul Plavoşin Deian nu au votat.  

 
 

Punctul nr. 6 – Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a licenţelor de 
traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale 
unor operatori de transport rutier. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu,  Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian.  

 
Punctul nr. 7 – Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitării dreptului de 

preemţiune din partea Judeţului Timiş la intenţiile de înstrăinare a unor imobile cu altă 
destinaţie decât cea de locuinţe. 

 



Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian.  

 
Punctul nr. 8 – Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea 

Normativului privind dotarea cu autovehicule şi consumul lunar de carburanţi. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian.  

 
 
Punctul nr. 9 – Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor secţiunii 

de funcţionare şi a secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al Judeţului Timiş pe 
trimestrul III 2015. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de – 6 comisii – respectiv,Comisia pentru Cultură, 

Învăţământ, Tineret şi Sport,Comisia pentru Agricultură şi Dezvolare Rurală,Comisia pentru 
Sănătate şi Protecţiă Socială, Comisia de Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Lucrări Publice şi 
Protecţia Mediului, Comisia pentru Relaţii şi Cooperare Internă şi Externă şi Comisia pentru 
Administraţie Publică Locală. 

Comisia Economică a dat aviz negativ proiectului de hotărâre. 
Dacă sunt alte discuţii sau propuneri? 
 
 



Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
În Comisia economică au fost 3 voturi „pentru” şi 3 abţineri. Prin urmare, având în vedere 

că nu s-a întrunit o majoritate, rezultatul a fost cel consemnat. Menţionez că nu au fost 
amendamente.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Domnule preşedinte, în spiritul emancipării cu  care v-aţi lăudat, aveţi o explicaţie pentru 

faptul că excedentul pe cele 3 trimestre este 127 milioane lei, faţă de anul 2014 când a fost 44 
milioane. Aş vrea să fiţi amabil şi să-mi răspundeţi cât mai aproape de adevăr.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Pentru a înţelege mai bine, îl rog pe domnul Marcu Marcel – director Direcţia Buget 

Finanţe să ia cuvântul şi să vă răspundă.  
Înainte, însă, vreau să vă spun că, din întâmplare sau nu, am avut bucuria ca de la 

bugetul central, sau de la cel al Ministerului de Finanţe să primim pentru diferite domenii, 
începând cu infrastructură, sume de bani suplimentare venite odată cu rectificarea din luna iulie 
şi cea de acum câteva zile pentru care urmează să facem o şedinţă extraordinară săptămâna 
viitoare.  Aceasta este o explicaţie.  

O altă explicaţie ar fi, că până în prezent, sumele mari pe care le-am avut pe fonduri 
europene nu am reuşit să le ducem la bun sfârşit. Îmi doresc şi sper să avem săptămâna 
viitoare un raport complet în ceea ce priveşte spitalul judeţean unde contribuţia noastră pentru 
ambulatoriu  este o sumă destul de mare şi rămâne să vedem cât va fi până la final această 
sumă. De asemenea, mai sunt şi celelalte proiecte pe care nu le-am accesat.  

După rectificarea bugetară din luna august care face parte integrantă din trimestru III, 
colegii de la instituţiile subordonate au primit câteva milioane de lei, sume destul de bune 
pentru proiectele care sunt în derulare.  După părerea mea, cred că vom rămâne cu un 
excedent şi observaţia domnului Martinescu este corectă. Aceste excedent va fi în jur de 70-80 
milioane lei.  

 
Domnul Marcu Marcel – director Direcţia Buget - Finanţe 
Da, este adevărat că veniturile au fost executate, realizate 100%, iar cheltuielile au fost 

realizate mai puţin, respectiv au fost sub valoarea celor bugetate. Cele mai mari sume la 
excedent le avem la Direcţia de Drumuri – 21 milioane lei pe funcţionare şi 11-12 milioane lei 
pe dezvoltare şi, aşa cum aţi spus şi dumneavoastră, la spitalul judeţean unde din 10 milioane 
au fost executate 2 milioane până la 30 septembrie.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Pentru spitalul judeţean vom primi miercuri informaţia pentru suma care va fi cheltuită, 

întrucât derularea achiziţiilor a fost destul de greoaie. La nivelul drumurilor, sper că aşa cum ni 
s-a promis,  banii de la Ministerul Dezvoltării pentru 2016 -2017 să îi aducem în 2015. Avem o 
aprobare de principiu, dar nu avem confirmarea scrisă în acest sens.  Cred că Direcţia de 
drumuri va reuşi să cheltuie suma de 30 milioane lei până la sfârşitul anului.  

Nu vreau să grăbim lucrările la spital, la blocul IML sau la drumuri unde sunt investiţii mai 
mari pentru că vrem să facem lucruri de calitate şi nu doar să cheltuim banii. Deci, nu forţez pe 
nimeni să facă greşeli din punct de vedere al atribuirii lucrărilor până la sfârşitul anului şi până 
la încheierea mandatului nostru care va fi anul viitor. Nu vreau să se facă lucrări pentru care să  
fiţi responsabili de modul cum au fost recepţionate chiar dacă va exista un excedent la fiecare 
instituţie.  Vă rog totuşi să măriţi ritmul pentru executarea şi finalizarea lucrărilor.  



 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Din câte ştiu în curând se termină şi luna octombrie şi dacă ei nu au cheltuit banii la 

drumuri până acum nu ştiu cum ar putea să-i mai termine până la sfârşitul anului.  Nu cred că în 
luna decembrie se va asfalta într-un ritm alert şi astfel putem cheltui aceşti bani. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Eu îi rog pe colegi să cheltuie cât pot de mult. Este pentru prima dată când,  prin actualul 

consiliul judeţean, din care facem cu toţii parte, s-a dat la spitalul judeţean bani suficienţi. E 
adevărat că au rămas bani şi din anii trecuţi, dar asta s-a întâmplat din cauza greşelilor 
manageriale. Dacă mergeţi la spitalul judeţean veţi vedea care este poziţia medicilor pentru 
sumele date anul acesta. Ieri am fost la spitalul judeţean, am mers din salon în salon şi am 
văzut ce lucrări s-au făcut. Ei sunt mulţumiţi pentru că de această dată au primit banii necesari.  

În ceea ce priveşte drumurile judeţene, vă informez că nu Direcţia de drumuri este 
vinovată şi nu spun acest lucru pentru a-i lua apărarea.  

Direcţia de drumuri, în urma investiţiilor aprobate la nivel naţional prin diferite forme de 
finanţare, respectiv 3.2.2, PNDL şi toate celelalte forme care au fost cu fonduri europene, toţi 
constructorii de drumuri sunt saturaţi de numărul mare al lucrărilor. Recunosc că am acceptat în 
mod tacit ca şi acele fonduri care au fost atrase de la nivel guvernamental sau european să fie 
cheltuite pentru lucrările câştigate la nivelul comunelor. Sunt foarte multe comune care au reuşit 
să atragă fonduri pentru drumuri comunale şi era păcat să nu le facă.  

E adevărat că la începutul anului şi noi am avut un buget care a fost dat la drumuri. 
Acesta este executat în totalitate. La fel va fi şi rectificarea din iulie – august şi urmează să 
vedem săptămâna viitoare când vom avea o şedinţă extraordinară pentru rectificarea de buget 
ce informaţii primim de la Direcţia de drumuri, având în vedere că până atunci se încheie şi luna 
octombrie.  

 
Domnul consilier judeţean Juravle Petru 
În şedinţa Comisiei economice am solicitat o situaţie cu cheltuirea sumelor de bani 

alocate asociaţiilor sportive şi pentru că nu am primit-o, voi vota în consecinţă.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Aţi primit situaţia în format electronic pe tabletă, dar  vă rog să aveţi răbdare, pentru că 

am convingerea că până la sfârşitul lunii noiembrie vom primim un răspuns la contestaţie. Sper 
că acest răspuns să fie unul favorabil nouă pentru a putea să atribuim şi asociaţilor sportive 
banii care au fost blocaţi în urma controlului Curţii de conturi. Nu discutăm de majorări de sume.  

Deci, avem promisiunea că în luna noiembrie vom primi un răspuns. Nu pot să vă spun 
astăzi dacă acesta este unul favorabil sau nefavorabil.  

Dacă nu mai sunt alte discuţii, vă supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu,  Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Lăzureanu Aurel, 
Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian.  



 
Punctul nr. 10 – Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a încadrării 

sectorului de drum judeţean DJ 680 Jdioara – limita de judeţ Caraş Severin, km 15+526 – 
22+024, în categoria funcţională a drumurilor de interes local-drumuri comunale. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile. Având în vedere că au un proiect cu 

finanţare europeană, am fost de acord să cedăm o porţiune de drum care să poată fi realizată 
mai rapid.  

Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, 
Marinconi-Marcu Flavia, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin 
Deian, Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain,  Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

Domnul consilier judeţean Bojin Mihăiţă 
Categoric am fost de  acord cu proiectul, dar am o întrebare pentru domnul director 

Gheorghe Tătar, de la Direcţia de drumuri.  
Este corect şi normal să trecem drumurile în subordinea consiliului judeţean, dar avem 

contracte pentru întreţinerea tuturor drumurilor judeţene? Mă refer la întreţinerea carosabilului, 
partea verde de lângă drumuri, şi curăţirea lor pe perioada iernii şi care este  timpul de 
intervenţie pe aceste drumuri.  

 
Domnul Gheorghe Tătar – director Direcţia pentru Administrarea Drumurilor şi 

Podurilor Judeţene Timiş  
Avem contracte. Toate aceste contracte sunt semnate şi sunt contracte multianuale până 

în anul 2017 pentru absolut toate drumurile judeţene.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Observaţia domnului consilier judeţean Bojin Mihăiţă este corectă şi dacă tot s-a deschis 

discuţia, aş vrea să vă rog, domnule director, să urmăriţi şi drumurile care au fost date în 
folosinţă anul acesta şi nu aş vrea să rămână pe dinafară.  

 
Domnul Gheorghe Tătar – director Direcţia pentru Administrarea Drumurilor şi 

Podurilor Judeţene Timiş  
Şi aceste drumuri au fost prinse în zonele de deszăpezire şi de întreţinere.  
 
 
Punctul nr. 11 – Proiect de hotărâre privind propunerea de încadrare în categoria 

drumurilor judeţene a drumului comunal DC 100A Gelu (DJ 692) – limita judeţ Arad, km 
0+000 – 3+500. 

 
 



Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile.    
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Aş vrea să-l întreb e domnul director Gheorghe Tătar, după ce aprobăm drumul şi îl 

trecem la noi, cât timp durează până încep lucrările? Spun acest lucru pentru că avem 
probleme în consiliile locale din judeţ, unde anumite unităţi administrative şi-ar dori acest lucru, 
dar pe perioada cât drumurile sunt la consiliul judeţean ei nu mai pot interveni pe el. Dacă 
drumul  este într-o stare gravă, ei au probleme cu întreţinerea pe perioada iernii.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule Stancu, aş vrea să vă informez că nu am luat nici un drum doar de dragul de a-

l lua, fără să fie luate punctual pe proiecte. Luăm porţiuni de drum şi vedem dacă le putem 
finanţa, în funcţie de stare lor. Acest lucru presupune că drumul poate fi realizat într-un an sau 
doi depinde cum este eşalonată investiţia. Dacă primăria nu vrea să-l dea, aşa cum este 
Criciova, care ne-a cerut drumul pentru că e finanţat şi vor să-l facă.  

Totul se face în funcţie de situaţia respectivă. Nu luăm drumuri doar să fim mai bogaţi în 
patrimoniu judeţului.  

 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Eu înţeleg ce spuneţi dumneavoastră, dar ei au reţinere de acest gen.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Toate drumurile pe care le luăm sunt precedate de hotărâre a consiliului local respectiv.  

Nu luăm drumul doar prin decizia noastră, ci doar cu acordul consiliului local.  
 
Domnul consilier judeţean Marian Constantin Vasile  
Dacă tot vorbim despre căile de comunicaţie, am şi eu o întrebare pentru domnul 

director Gheorghe Tătar. Întrebarea este legată de proiectul pe care l-am depus zilele trecute, 
în ceea ce priveşte implementarea pistelor de biciclete.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Era o propunere pentru un proiect de hotărâre.  
 
Domnul consilier judeţean Marian Constantin Vasile  
Da, era o expunere de motive pentru această iniţiativă.  Am vorbit cu domnul Tătar 

Gheorghe şi domnul Sergiu Bălaşa şi există oportunităţi clare pentru crearea acestor piste de 
biciclete, mai ales pentru Programul Transfrontalier România – Serbia, unde avem termen de 
depunere 15  ianuarie – 15 martie  şi din acest motiv procedura trebuie urgentată.  

Speram şi mă aşteptam ca astăzi, pe masa plenului consiliului judeţean, să avem 
proiectul de hotărâre aferent. Altfel, până se  fac studiile de fezabilitate, până se negociază cu 
partenerii din Serbia şi până se face toată documentaţia respectivă, durează foarte mult.  

O altă oportunitate este legată de drumurile judeţene în execuţie  la ora actuală. Pentru 
că în zona periurbană vizată de această iniţiativă există câteva lucrări care sunt în curs de 
desfăşurare. Spre exemplu, pentru Sânandrei,   Dudeştii Noi – Becicherecul Mic, pentru 
Săcălaz Sânmihaiul Român.  



Întrebarea pentru domnul director este dacă se poate suplimenta suma de bani pentru 
drumurile judeţene în curs de execuţie, astfel încât, respectând regimul de proprietate şi toate 
celelalte condiţii, să putem implementa acum din excedent, pentru că tot avem bani care au 
rămas, piste de biciclete de-a lungul drumurilor în execuţie.   

În afară de acestea mai există şi alte piste de biciclete pe care le-am putea face, cum ar 
fi spre Moşniţa, Giroc ş.a.m. d  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Spre Moşniţa şi Aeroport este deja pusă pista de biciclete.  
 
 
Domnul consilier judeţean Marian Constantin Vasile  
Spre aeroport este doar o mică porţiune.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Deocamdată proiectul nu este terminat dar ne străduim să fie până la aeroport.  Trebuie 

să ştiţi că la proiectele care sunt în execuţie nu mai putem interveni. Trebuie să facem un 
proiect separat pentru pistele pe care vrem să le ataşăm.  Pentru cele care sunt în faza de 
proiectare, da sunt de acord cu propunerea dumneavoastră şi chiar am rugat pe domnul Tătar 
să găsească soluţii.  

Vor fi două categorii de drumuri. Cele care sunt încheiate şi nu putem interveni cu pista 
de biciclete  cu toate documentaţia necesară.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Constantin Vasile  
Da, dar procedura trebuie urgentată.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă nu mai sunt alte discuţii supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu,  Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Alain,  Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Constantin Marian, Zanfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 12 – Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate 

(DALI) pentru proiectul de investiţii “Reamplasarea Spitalului de Neuropsihiatrie 
Timişoara”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile.  
Rog pe reprezentantul Direcţiei de Investiţii să ne spună câteva cuvinte despre acest 

proiect.  
 



Domnul Lupu Ninel – Sef Serviciu Investiţii şi Monitorizarea Activităţilor de Utilităţi 
Publice.  

  Aşa cum am prezentat şi în comisiile de specialitate, pot să spun că în luna martie am 
aprobat oportunitatea şi necesitatea acestei investiţii. În baza acestor aprobări am realizat 
studiul de fezabilitate, iar suma  pentru această investiţie este  de 3,5 milioane de euro inclusiv 
TVA. Locaţia a fost stabilită în fosta cazarmă de la Giroc şi urmează să întocmim caietul de 
sarcini şi să scoatem la licitaţie împreună faza de proiectare şi de execuţie.  Termenul stabilit 
este de 24 luni.  

 
 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 36 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu,  Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, 
Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
Punctul nr. 13 – Proiect de hotărâre privind propunerea de restructurare  a 

Centrului de Recuperare şi Reabilitare Neuropsihică Găvojdia din cadrul Direcţiei 
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Timiş. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile.    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu,  
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, Daviţoiu Ioan, Demea 
Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, Lăzureanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă 
Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
 

Punctul nr. 14 – Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Protocolului  între 
Consiliul Judeţean Timiş şi Agenţia Naţională de Administrare Fiscală în vederea 
colaborării interinstituţionale prin schimbul de informaţii. 



 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 36 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu,  Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, 
Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
Punctul nr. 15 – Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 

funcţiilor publice pe anul 2016 al aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Timiş. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 36 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu,  Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, 
Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Maria Constantin, Zanfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 16 – Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Protocolului de 

colaborare între  Judeţul Timiş prin Consiliul Judeţean Timiş şi INSOFT Development & 
Consulting S.R.L. Bucureşti în vederea organizării unui Centru de videoconferinţă ce va 
fi utilizat în scopul promovării incluziunii sociale şi pentru derularea sesiunilor de 
formare online. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 36 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu,  Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Crişan Teodor Adrian, Cutu Dorin, 



Daviţoiu Ioan, Demea Dorel, Dobra Călin, Gaita Oana, Gavrilită Bianca, Juravle Petru, 
Lăzureanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Marinconi-Marcu Flavia, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, 
Radu Marina, Ritivoiu Mihai, Rus Alain, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
 
 
Punctul nr. 17 – Proiect de hotărâre privind privind constatarea încetării de drept a 

mandatului unui consilier judeţean 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de – 6 comisii – respectiv,Comisia pentru Cultură, 

Învatamant, Tineret sşi Sport,Comisia pentru Agricultură şi Dezvolare Rurală, Comisia pentru 
Sănătate şi Protecţie Socială, Comisia de Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Lucrări Publice şi 
Protecţia Mediului, Comisia pentru Relaţii şi Cooperare Internă şi Externă şi Comisia pentru 
Administraţie Publică Locală.  

Comisia Economică a dat aviz negativ proiectului de hotărâre. 
Vă propun ca următoarele proiecte să le supunem dezbaterii împreună pentru că într-o 

oarecare măsură acestea au o legătură între ele.  Vom discuta atât vacantarea postului, cât şi 
validarea celor doi consilieri judeţeni, respectiv domnul Balint Petrescu şi domnul Filip Stancu. 
Urmează să discutăm apoi în care dintre comisiile de specialitate vor merge cei doi colegi.  
Fiecare grup politic are posibilitatea să vină cu propuneri.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Constantin Vasile 
Sunt de acord cu abordarea dumneavoastră, doar că ar trebui ca votul să fie separat 

pentru fiecare consilier în parte.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Bineînţeles că votul va fi separat pentru fiecare dintre ei. Vom începe cu votul pentru 

vacantarea postului de consilier judeţean după care vom supune la vot validarea fiecăruia în 
funcţia de consilier judeţean.  

După cum ştiţi, începând cu data de astăzi, domnul Stanciu Pompiliu ne părăseşte din 
consiliul judeţean. Domnia sa şi-a înaintat demisia din funcţia de consilier judeţean. Îmi pare rău 
că s-a întâmplat aşa şi unii chiar mi-au reproşat că am renunţat la unul dintre cei mai buni 
consilieri judeţeni. Eu consider că toţi cei 36 de consilieri judeţeni sunt foarte buni.  

Începând cu data de astăzi, domnul Pompiliu Stanciu a preluat funcţia de director la 
Aeroportul Cioca. Îi mulţumim pentru tot ce a făcut în consiliul judeţean şi îl felicit pentru că s-a 
angajat în conducerea aeroportului şi sper, cu ajutorul, cu sprijinul nostru, să facă o treabă 
bună.  Domnia sa este un om serios, un om capabil să ne ajute să rezolvăm toate problemele 
existente la aeroport. Împreună cu Primăria Timişoara, ne-am pus de acord, pentru că nu avem 
niciun interes să stăm „cu băţul printre gard” , ba noi la Timişoara, ba Timişoara la noi, în ceea 
ce priveşte patrimoniul. Sperăm să ne sprijine să reglăm situaţia de la Aeroportul Cioca într-un 
mod cât mai favorabil, atât pentru consiliul judeţean cât şi pentru primărie.  

Vă mulţumim domnule Stanciu şi vă dorim mult succes în continuare. 
 



În continuare dau cuvântul domnului secretar Dănuţ Ardelean.  
 
Domnul Dănuţ Ardelean – Secretar al Judeţului Timiş 
Vă mulţumesc domnule preşedinte! 
În continuarea şedinţei, avem pe ordinea de zi trei proiecte, primul  se referă la 

vacantarea unui post de consilier judeţean, iar următoarele două proiecte se referă la 
propunerea de validare a două posturi de consilier judeţean.  

Primul proiect de hotărâre a fost iniţiat de domnul consilier judeţean Marian Constantin 
Vasile, având ca temei expunerea de motive şi adresa înaintată Consiliului Judeţean Timiş de 
către Partidul Naţional Timiş, care confirmă apartenenţa la PNL Timiş a supleantului înscris pe 
lista de candidaţi la alegerile din iunie 2012, respectiv domnul Petrescu Balint.  

Al doilea proiect de hotărâre a fost iniţiat de domnul vicepreşedinte Dobra Călin având 
ca temei expunerea de motive şi adresa înaintată de PSD Timiş care confirmă apartenenţa la 
PSD Timiş a supleantului înscris pe lista de candidaţi la alegerile din iunie 2012, respectiv 
domnul Filip Stancu.  

Verficarea, analizarea şi confirmarea celor menţionate în adresele PNL şi PSD este de 
competenţa Comisiei de validare din cadrul Consiliului Judeţean Timiş, legal constituită prin 
HCJT 76/2012, modificată prin HCJT 120/2014. Comisia va întocmi un proces verbal privind 
validarea sau invalidarea supleantului propus pentru a deţine calitatea de consilier judeţean.  

În consecinţă, rog preşedintele consiliului judeţean să propună luarea unei scurte pauze, 
timp în care Comisia de validare, în următoarea componenţă: Negoiţă Adrian – preşedinte, 
Bologa Gheorghe, Daviţoiu Ioan, Rus Alain, Juravle Petru, urmează să se retragă pentru a 
verifica documentele şi pentru a întocmi procesele verbale privind validarea sau invalidarea 
supleanţilor propuşi să deţină calitatea de consilieri judeţeni.  

 
Doamna consilier judeţean Radu Marina  
Din câte am înţeles există un proces pe rol, între consiliul judeţean şi fostul consilier 

judeţean. Care este situaţia în acest moment? Putem avea probleme din cauză că am fost daţi 
în judecată? 

 
Domnul Dănuţ Ardelean – Secretar al Judeţului Timiş 
Există o acţiune care a făcut obiectul dosarului 33 pe rolul Tribunalului Timiş şi care a 

avut ca obiect suspendarea actului administrativ prin care s-a vacantat locul de consilier 
judeţean deţinut de domnul Cociobea Sorin. Acţiunea a fost respinsă de tribunal, rămânând 
irevocabilă prin nerecurare. În luna octombrie, mai exact acum două săptămâni, s-a depus o 
nouă acţiune prin care se solicită anularea actului administrativ. Acţiunea  se află pe rol în acest 
moment.  

Am discutat cu domnul Balint Petrescu, i-am expus această problemă, iar instanţa este 
cea care va decide dacă acţiunea este admisibilă sau nu. Deocamdată  nici nu avem un termen 
de judecată.  

 
Doamna consilier judeţean Radu Marina 
Ce se întâmplă în situaţia în care câştigă domnul Cociobea Sorin ? 
 
Domnul Dănuţ Ardelean – Secretar al Judeţului Timiş 
În situaţia în care câştigă domnul Cociobea, domnul Petrescu se va retrage din calitatea 

de consilier judeţean.  
 



Domnul consilier judeţean Marian Constantin Vasile  
Cazul este foarte clar. Aşa cum am spus atât eu în luna iunie, cât şi PNL care a 

investigat acest caz din punct de vedere juridic, mai sunt şi alte cazuri similare în care au fost 
procese pe rol şi pentru a respecta principiul reprezentativităţii, cât şi a numărului impar din 
organismul de conducere, este normal să avem încă un consilier la masă. În cazul în care 
câştigă domnul Cociobea, după multe luni, pentru că din păcate aşa se întâmplă cu procesul 
decizional în justiţia din România, atunci cu titlul executoriu se face schimbul.  

 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe  
Din adresa Autorităţii Electorale Permanente ca răspuns la solicitarea noastră, se spune 

că, citez: „ Precizăm, totodată că cele menţionate mai sus reprezintă un punct de vedere pur 
orientativ care nu are caracter normativ sau obligatoriu. Competenţa de interpretare şi aplicare 
a dispoziţiilor legale în materie încetării mandatului de consilier, în cazul pierderii calităţii de 
membru al partidului politic şi în cazul validării mandatelor supleanţilor aparţine conform Legii 
393 cu modificările şi completările ulterioare şi a Legii nr. 215 a administraţiei publice locale, 
republicată, prefectului, respectiv consiliului judeţean. „  

Prin urmare, am luat act că este responsabilitatea noastră, iar răspunsul primit de la 
Autoritatea Electorală Permanentă au caracter orientativ şi nu normativ sau obligatoriu. În 
consecinţă, fiecare dintre noi va vota aşa cum consideră de cuviinţă.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
După cum ştiţi, am aşteptat toate răspunsurile de la Guvern, Autoritatea Electorală 

Permanentă, de la Secretariatul Guvernului, Senat, Parlament şi niciuna nu spune imperativ că 
este corect să intre unul sau altul, ci toate spun clar că decizia ne aparţine.  

De aceea, am considerat că trebuie să rezolvăm această situaţie, să fim în formulă 
concretă până la sfârşitul anului în urma acestor modificări pe care le facem astăzi.  

Vă sugerez în sensul de sfat, nu vreau să influenţez votul dumneavoastră, însă vreau să 
fiţi de acord cu validarea celor doi consilieri. Dacă va fi o decizie judecătorească, definitivă şi 
irevocabilă, domnul Balint va înţelege şi nu cred că vor exista probleme.  

Din câte am văzut, domnul Negoiţă a făcut deja procesul verbal şi pentru a economisi 
timpul, îi dau cuvântul domniei sale să citească acest proces verbal încheiat de Comisia de 
validare.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Cu permisiunea dumneavoastră voi face o prezentare pe scurt a acestui proces verbal. 

Astfel, Comisia de validare în componenţa prevăzută de HCJT nr. 76 /2012 a Consiliului 
Judeţean Timiş  a procedat examinarea legalităţii alegerii unui consilier judeţean în vederea 
validării mandatului acestuia şi a constatat următoarele: un loc de consilier judeţean din cadrul 
Consiliului Judeţean Timiş a devenit vacant ca urmare a încetării de drept a calităţii de consilier 
judeţean a domnului Cociobea Sorin. Faţă de această situaţie, prin Hotărârea Consiliului 
Judeţean Timiş 89/2015 a fost declarat vacant locul deţinut de domnul Sorin Cociobea în 
consiliul judeţean .  

Urmare adresei  Partidului Naţional Liberal înregistrată la consiliul judeţean sub nr. 
12534/2015, la iniţiativa liderului grupului PNL, domnul  consilier judeţean Marian Constantin 
Vasile, a fost înaintată propunerea de validare a mandatului domnului Balint Petrescu, membru 
supleant, aflat la poziţia 14 din lista PDL la alegerile din iunie 2012. 

În urma verificărilor comisiei privind legalitatea validării domnului Balint Petrescu în 
funcţia de consilier judeţean, se constată că, în conformitate cu adresa 11792/2015 a Autorităţii 



Electorale Centrale se precizează că în situaţia migrării aleşilor locali, potrivit OUG 55/2014, în 
locul devenit vacant, este îndreptăţit să fie validat următorul candidat de pe lista iniţială pe care 
a candidat acel consilier judeţean care şi-a pierdut această calitate.  

În concluzie, apreciem că nu există motive pentru invalidarea mandatului de consilier 
judeţean, motiv pentru care  Comisia de validare în conformitate cu prevederile art. 31, alin. 3 
din Legea 215/2001 a administraţiei publice locale, republicată cu modificările şi completările 
ulterioare, propune validarea mandatului de consilier judeţean a domnului Balint Petrescu.  

Al doilea proces verbal: Comisia de validare în componenţa prevăzută de HCJT nr. 76 
/2012 a Consiliului Judeţean Timiş  a procedat la examinarea legalităţii alegerii unui consilier 
judeţean, în vederea validării mandatului acestuia şi a constatat următoarele: un loc de consilier 
judeţean din cadrul Consiliului Judeţean Timiş a devenit vacant ca urmare a încetării de drept a 
calităţii de consilier judeţean, urmare a demisiei domnului Stanciu Pompiliu Sorin. Faţă de 
această situaţie, prin Hotărârea Consiliului Judeţean Timiş 89/2015 a fost declarat vacant locul 
deţinut de domnul Stanciu Pompiliu în consiliul judeţean .  

Urmare adresei  Partidului Social Democrat înregistrată la consiliul judeţean sub nr. 
13532/2015, la iniţiativa domnul  vicepreşedinte Dobra Călin, a fost înaintată propunerea de 
validare a mandatului domnului Filip Stancu, membru supleant, aflat la poziţia 27 din lista USLla 
alegerile din iunie 2012. 

În urma verificărilor comisiei privind legalitatea validării domnului Filip Stancu  în funcţia 
de consilier judeţean se constată că în locul devenit vacant este îndreptăţit să fie validat 
următorul candidat de pe lista iniţială, pe care a candidat acel consilier judeţean care şi-a 
pierdut această calitate.  

În concluzie, apreciem că nu există motive pentru invalidarea mandatului de consilier 
judeţean, motiv pentru care  Comisia de validare în conformitate că prevederile art. 31, alin. 3 
din Legea 215/2001 a administraţiei publice locale, republicată cu modificările şi completările 
ulterioare, propune validarea mandatului de consilier judeţean a domnului Filip Stancu.  

 
Domnul Dănuţ Ardelean – Secretar al Judeţului Timiş  
Mulţumim, domnule Adrian Negoiţă.  
Înainte de a trece la vot, vă informez că va trebui să supunem la vot procedura prin care 

vom vota şi în acest sens, vă propun ca votul să fie secret, iar pe buletinul de vot să fie trecută 
întrebarea „ Sunteţi de acord cu validarea mandatului de consilier judeţean a domnului 
Petrescu Balint şi respectiv Filip Stancu?”  În căsuţele de pe buletinul de vot vor fi trecute 
opţiunile Da – pentru, Nu – împotrivă şi Abţinere. Fiecare consilier judeţean poate să-şi exprime 
votul prin aplicarea unui X care corespunde opţiunii fiecăruia. Votul este secret şi se desfăşoară 
în cabinele de vot instalate pe hol.  După exprimarea opţiunii buletinul de vot se împătureşte şi 
se introduce în urmă.  

Rog pe domnul preşedinte să supună la vot modalitatea de vot secret.  
 
Domnul consilier judeţean Juravle Petre 
Înţeleg că Comisia de validare este cea care îşi angajează răspunderea în ceea ce 

priveşte legalitatea?  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Comisia de validare ne informează despre legalitatea actelor. Noi, toţi ceilalţi, votăm aşa 

cum considerăm şi ne angajăm răspunderea dacă votăm sau nu.  
 
 



Domnul consilier judeţean Juravle Petre 
Aş vrea să îmi spună domnul secretar dacă îndeplinim în totalitate condiţiile de legalitate 

pentru validarea domnului care vine de pe lista PNL.  Da sau nu? 
 
 
 
Domnul Dănuţ Ardelean – Secretar al Judeţului Timiş  
Da.  Doriţi un răspuns mai amplu?  
 
Domnul consilier judeţean Juravle Petre 
Nu. În acest caz votăm un consilier, nu contează numele acestuia, important este ca 

legea să fie respectată.   
 
Domnul consilier judeţean Mihoc Marcel 
În calitate de preşedinte al Comisiei de urbanism vreau să mulţumesc domnului Stanciu 

Pompiliu pentru activitatea desfăşurată în cadrul acestei comisii pentru că sfaturile domniei sale 
au fost foarte bune şi ne-au ajutat mult în luarea deciziilor.  

A fost un consilier judeţean foarte bun şi sper că alături de noi domnia sa va face lucruri 
foarte bune la Aeroportul Cioca. Dacă acest aeroport va continua să fie, atunci acest lucru se 
va întâmpla doar cu ajutorul său.  

O altă întrebare este: cum se face că după trei mandate de consilier judeţean eu sunt la 
masă tot faţă în faţă cu dumneavoastră şi domnul Filip Stancu deja este lângă vicepreşedinţi.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Unii sunt din zona de sud şi tind către postul de şef. Nu acceptă altfel de scaun decât cel 

de şef. Lăsând gluma la o parte, i-am pus pe cei doi în aşa fel încât să fie văzuţi mai uşor de 
toată lumea. Urmează ca după ce vor fi validaţi să îşi reia locul în sala.  

 
Domnul consilier judeţean Marian Constantin Vasile 
Domnule preşedinte, înainte de a proceda la vot pe procedură solicit să respectaţi 

ordinea de zi aşa cum a fost aprobată.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Am crezut că ne-am maturizat şi că aţi înţeles unele lucruri.  
 
Domnul consilier judeţean Marian Constantin Vasile 
Rugămintea mea este să respectăm ordinea de zi, pentru că din acest motiv am votat-o 

la începutul şedinţei. Aşa mi se pare a fi normal şi corect, iar acest lucru îl poate confirma şi 
domnul secretar. Cred că e mult mai bine să respectăm ordinea de zi.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Deci, trebuie să ştiţi că vor fi trei tururi de vot. În primul rând, vă supun la vot ca 

procedura de vot pentru toate cele trei să fie vot secret. În primul rând votăm  vacantarea 
postului de consilier al domnului Stanciu Pompiliu.  

 
Domnul Dănuţ Ardelean – Secretar al Judeţului Timiş 
Fiind vorba de persoane trebuie să votăm prin vot secret. Aşa prevede legea aşa facem.  
 



Domnul preşedinte Titu Bojin  
Nu cred că durează prea mult. Nu cred că ne ia mai mult de 10 minute pentru toate cele 

3 voturi.  Aşa cum am spus votăm prima dată vacantarea postului de consilier al domnului 
Stanciu Pompiliu.  Apoi votăm validarea calităţii de consilier a domnului Balint Petrescu, iar în 
final votăm validarea calităţii de consilier a domnului Filip Stancu.  

Toţi am fost de acord că am ajuns la un stadiu de maturitate ca şi colegi în consiliul 
judeţean, ne-am înţeles în acest sens, cred în următoarele 8 luni putem să colaborăm mult mai 
bine.  

 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Aş vrea să-i mulţumesc domnului Stanciu Pompiliu pentru că a fost un coleg foarte bun 

cu care am colaborat foarte bine în tot acest timp. Sincer, dacă tot va fi vot secret, mă gândesc 
dacă voi vota sau nu pentru plecarea domnului Stanciu din consiliul judeţean.  

Vă rog ca la final să-i daţi cuvântul domnului Stanciu Pompiliu pentru că nu vreau să 
plece fără să-şi ia rămas bun de la noi.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
La final, după ce terminăm cu validarea celor doi consilieri judeţeni, îi voi da cuvântul 

domnului Stanciu Pompiliu.  Domnul Balint Petrescu va vorbi la final pentru că aceasta a fost 
solicitarea domniei sale.  Sper ca domnul Marian Constantin Vasile să nu se supere.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Aş vrea să ne spuneţi din nou care va fi ordinea în care vom vota.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În primul rând, vom vota vacantarea postului de consilier al domnului Stanciu Pompiliu, 

apoi ocuparea postului de consilier a domnului Cociobea Sorin, iar în final pentru ocuparea 
postului de consilier al domnului Stanciu Pompiliu.  

 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
Domnul Stanciu Pompiliu şi-a dat demisia din funcţia de consilier judeţean. Prin urmare, 

fiind vorba de demisie şi nu de demitere trebuie să votăm prin vot deschis.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Procedura este pregătită deja, nu va dura foarte mult. Haideţi vă rog să respectăm 

procedura! Este vorba de vot pentru persoană şi este nevoie de vot secret.  
 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
Şi dacă sunt mulţi care votează împotrivă? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă votează împotrivă atunci domnul Stanciu rămâne consilier.  
În consecinţă, vă rog să începem procedura de vot secret pentru toate cele trei proiecte 

înscrise pe ordinea de zi la punctele 17, 18 şi 19.  În acest sens vă invit să mergeţi să ridicaţi 
buletinele de vot şi să votaţi.  Începem procedura de vot.  

 



Procedura de vot a luat sfârşit. Voturile au fost numărate. Dau cuvântul domnului 
consilier judeţean Adrian Negoiţă să dea citire procesului verbal şi să ne spună rezultatele 
voturilor.  

 
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 

 Primul proces verbal ‚priveşte voturile exprimate de consilierii judeţeni pentru propunerea 
de încetare a mandatului de consilier  judeţean a domnului Stanciu Pompiliu şi vacantarea 
locului de consilier deţinut de acesta.  

Prin urmare voi da citire, doar cifrelor  şi anume: număr consilier judeţeni prezenţi  la 
şedinţă – 35, număr consilieri judeţeni care au votat – 35 din care 34 voturi valabile şi 1 vot 
anulat . Astfel s-au înregistrat 33 voturi. În consecinţă, având în  vedere voturile exprimate se 
constată că, cu 33 voturi „pentru” s-a vacantat postul de consilier judeţean.  

Al doilea proces verbal priveşte voturile exprimate de consilierii judeţeni pentru 
propunerea de validare a mandatului de consilier judeţean a domnului Balint Petrescu. Astfel, 
număr consilieri prezenţi la şedinţă 36, număr consilieri judeţeni care au votat 35 din care au 
fost 35 voturi valabile  şi un vot anulat. Prin urmare, s-au înregistrat 30 voturi pentru DA, 3 
voturi pentru NU şi o abţinere. Ţinând cont de voturile exprimate rezultă că domnul Balint 
Petrescu este noul consilier judeţean.  

Al treilea  proces verbal priveşte voturile exprimate de consilierii judeţeni pentru 
propunerea de validare a mandatului de consilier judeţean a domnului Filip Stancu. Astfel, 
numărul consilieri prezenţi la şedinţă 36, număr consilieri judeţeni care au votat 35 din care au 
fost 34 voturi valabile  şi un vot anulat. Prin urmare, s-au înregistrat 32 voturi pentru DA şi  2 
voturi pentru NU.  Ţinând cont de voturile exprimate, rezultă că domnul Filip Stancu  este noul 
consilier judeţean.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Aşa cum am promis, în continuare voi da cuvântul domnului Stanciu Pompiliu  întrucât 

domnia sa din acest moment a predat funcţia de consilier judeţean.  
Cu toţii îi dorim mult succes în noua funcţie şi sper că va face o treabă bună acolo. Sper, 

de asemenea, că va colabora bine cu cei care lucrează acolo şi va găsi mereu în noi un sprijin  
pentru tot ceea ce îşi doreşte să realizeze.  Îi dorim multă sănătate, îi mulţumim pentru tot ce a 
făcut în perioada cât a fost consilier judeţean şi sunt convins că va rămâne alături de noi şi pe 
viitor  dându-ne mereu sfaturi din punct de vedere juridic.  

 
Domnul Stanciu Pompiliu 
Mulţumesc mult pentru cuvintele adresate. Vă spun sincer că a fost  vorba despre o 

etapă experimentală, interesantă, cu o echipă unită,  formată din consilieri judeţeni care au 
înţeles să se mobilizeze pe marile proiecte ale judeţului. Vă mulţumesc domnule preşedinte al 
consiliului judeţean, pentru modul în care am colaborat cu dumneavoastră, mulţumesc 
consilierilor judeţeni şi tuturor din aparatul de specialitate al consiliului judeţean.  

Permanent m-am străduit să-mi pun în folosul comunităţii şi al consiliului judeţean 
cunoştinţele şi experienţa juridică  şi chiar am reuşit în multe situaţii, exemplul fiind ultimele 
controale ale curţii de conturi şi cred că ştiţi bine la ce anume fac referire.  

Vă mulţumesc tuturor pentru încrederea acordată şi pentru frumoasele cuvinte adresate. 
Mă mobilizez pentru a face faţă unor noi provocări şi sper că voi reuşi să le duc la bun sfârşit, 
iar pentru asta mă bazez şi pe sprijinul dumneavoastră. Felicit noii consilieri judeţeni şi le 
doresc mult succes.  



 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Înainte de a da cuvântul şi celorlalţi, vreau să mulţumesc tuturor consilierilor judeţeni 

pentru că aţi demonstrat că atunci când se doreşte, există înţelegere atât pentru marile 
proiecte, cât şi pentru ultimele proiecte, mai ales cele înscrise astăzi la ultimele puncte de pe 
ordinea de zi. Dacă vacantarea postului era normal să se facă, aţi arătat că prin votul 
dumneavoastră sunteţi de acord cu validarea noilor colegi în funcţia de consilieri judeţeni. 
Domnul Petresu Balint a obţinut 30 de voturi, iar domnul Filip Stancu 32 de voturi.  Astfel aţi 
arătat că aţi dat dovadă de seriozitate, de maturitate şi sper ca împreună să putem face lucruri 
frumoase pentru judeţul nostru.  

Felicit pe cei doi noi colegi şi dau cuvântul domnului Filip Stancu pentru depunerea 
jurământului. 

 
Domnul Filip Stancu  
„Subsemnatul Filip Stancu,  depun în faţa Consiliului judeţean Timiş, în conformitate cu 

prevederile art.32 alin (1) din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, 
următorul 

J U R Ă M Â N T 

„ Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu bună – credinţă, tot ceea ce stă în 
puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor judeţului Timiş. Aşa să-mi ajute Dumnezeu!“ 

 
 Domnul Petrescu Balint 

„Subsemnatul Petrescu Balint,  depun în faţa Consiliului judeţean Timiş, în conformitate 
cu prevederile art.32 alin (1) din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, 
următorul 

J U R Ă M Â N T 

„ Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu bună – credinţă, tot ceea ce stă în 
puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor judeţului Timiş. Aşa să-mi ajute Dumnezeu!“ 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 Felicitări celor doi colegi consilieri judeţeni. Sper că vom colabora foarte bine până la 
finalul mandatului, pentru binele cetăţenilor şi ne vom sprijini în realizarea proiectelor pentru 
judeţului Timiş.  

 Chiar dacă perioada de mandat a celor doi consilieri este una scurtă, sper şi cred că vor 
avea posibilitatea să demonstreze că vin în sprijinul a tot ce se întâmplă în judeţul Timiş.  

 Din acest moment aveţi calitatea de consilieri judeţeni cu toate atribuţiile ce se impun şi 
aveţi obligaţia să depuneţi declaraţia de avere şi declaraţia de interese, declaraţia privind o 
eventuală situaţie de incompatibilitate, precum şi declaraţia privind desfăşurarea unor activităţi 
de poliţie politică.  Aceste formulare vor fi puse la dispoziţia dumneavoastră de domnul 
secretar.  
 În continuare, dau cuvântul domnului Filip Stancu să ne spună câteva cuvinte.  

 
 Domnul consilier judeţean Filip Stancu  
 Mulţumesc domnule preşedinte, mulţumesc tuturor colegilor consilieri judeţeni. Cu 

fiecare dintre dumneavoastră mă cunosc de multă vreme şi cred că nici de această dată nu vă 
voi înşela încrederea acordată. Sper ca în această perioada scurtă a mandatului meu, în 8 luni, 



să pun toată priceperea mea şi să fac doar ce e mai bine pentru acest judeţ, iar acest lucru 
rămâne să-l confirm pe parcursul acestor 8 luni.  

 Vă mulţumesc şi vă doresc tuturor tot binele din lume.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

 În continuare, dau cuvântul domnului Balint Petrescu.  
 
 Domnul consilier judeţean Balint Petrescu 
 Vă mulţumesc pentru votul acordat astăzi. A fost greu dar a ieşit bine până la urmă şi 
sper că vom colabora bine în această perioadă, în interesul judeţului Timiş. Indiferent de 
culoarea politică, noi avem un singur scop, respectiv interesul şi binele judeţului Timiş. Din 
acest motiv vă rog pe fiecare dintre dumneavoastră, ca fiecare dintre noi să fim la înălţimea 
chemării pentru care am fost puşi pe aceste scaune.  
 În final, vreau să vă mulţumesc pentru votul acordat şi să vă invit să continuăm discuţiile 
după şedinţă, jos, într-un cadru mai intim.  

 
 

Punctul nr. 20 - Întrebări, interpelări. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă aduc la cunoştiinţă faptul că aveţi la dispoziţie în format electronic: 
1. Informare privind manifestările culturale ce vor fi organizate în luna noiembrie 2015.  
 În acest sens, am rugămintea ca în zilele următoare să vă puneţi de acord cu Comisia 

de cultură şi cu conducerea executivă, astfel încât toate propunerile dumneavoastră pentru luna 
decembrie să fie centralizate.  Trebuie să vorbim încă de pe-acum, dacă miercuri există 
posibilitatea să aprobăm noul buget al consiliului judeţean, astfel încât să nu ne trezim că 
spuneţi în luna decembrie, că dumneavoastră mai aveţi câteva manifestări pe care le-aţi uitat şi 
nu au fost prinse.  

2. Informare privind proiectele de mediu ale societăţii Continental S.A. menite să reducă 
poluarea in Timisoara. 

În acest sens, vă informez că în urma solicitărilor dumneavoastră am primit din partea lor 
toate informaţiile.  

3. Informare privind stadiul implementării proiectului privind gestiunea deşeurilor în 
judeţul Timiş. 

Aveţi un material cu toate informaţiile prezentate şi am rugămintea să veniţi cu toate 
problemele pe care consideraţi că ar trebui discutate până la închiderea proiectului.  

4. Informare privind termenul de realizare a drumului Temereşti – Făget şi a podului din 
Făget. 

5. Informare privind solicitarea de revocare a hotărârii nr.158/2015 a Consiliului 
Judeţean Timiş. 

Revocarea a fost solicitata de o firmă din cadrul PITT şi avem obligaţia să vă informăm 
cu tot ceea ce doresc reprezentanţii firmei respective. Deoarece nu s-a initiat un proiect de 
hotarare privind revocarea hotararii in cauza consideram respinsa aceasta solicitare. 

Totodată, vă informez că ne apropriem cu paşi repezi de închiderea proiectului de la 
fostul IML, care presupune realizarea apartamentelor dual, jumătate pentru salariaţii consiliului 
judeţean şi jumătate pentru salariaţii din spitalul judeţean.  

Rog colegii din aparatul executiv care fac parte din sindicat, să îmi prezinte conducerea 
sindicatului, pentru ca luna viitoare să putem face o comisie de atribuire a locuinţelor pentru 



persoanele care sunt îndreptăţite să primească o locuinţă şi care îndeplinesc criteriile pe care le 
vom stabili, de comun acord, cu sindicatul. 

În şedinţa următoare, probabil că vom aproba şi suma de bani solicitată de Direcţia de 
Investiţii pentru proiectul care presupune realizarea blocului de pe strada Miloia. Acest bloc ne-
a fost transmis de Ministerul Apărării în aceleaşi condiţii, respectiv jumătate din apartamente 
pentru noi şi jumătate pentru Ministerul Apărării.  Acesta va fi aprobat de noi şi probabil că în 
următorii ani va putea fi pus în execuţie.  

Aş vrea să ştiţi că am primit aprobarea pentru preluarea Garnizoanei Timişoara şi rog 
Serviciul de Investiţii să vină urgent cu solicitarea sumelor necesare pentru realizarea studiului 
de fezabilitate pentru Biblioteca Centrală a Judeţului care va fi în zona respectivă. De 
asemenea, aştept să vină cu propunerea pentru realizarea parcării de la Centrul Militar 
Judeţean. Aş vrea să se stabilească cât mai repede procedura pentru concesionarea prin 
licitaţie a parcării pe care ne dorim să o realizăm acolo. În acest fel, sigur nu vom mai avea 
probleme cu numărul de locuri de parcare, ţinând cont că va fi o parcare realizată pe 5-6 nivele. 

Vă mai informez că avem promisiune şi aşteptăm confirmarea oficială pentru blocul de la 
Buziaş. Sper să-l primim până la sfârşitul anului. Este vorba despre al treilea bloc pe care am 
putea să-l luăm la consiliul judeţean.   

Astăzi am aprobat cele 88 de locuinţe care se execută de către ANL şi urmează să 
perfectăm contractul cu aceştia, pentru ceea ce înseamnă cele 88 de locuinţe la Giroc.  

Sperăm că, ţinând cont şi de ceea ce am aprobat astăzi, putem să facem un buget care 
să ne permită să realizăm tot ce ne-am promis. Vorbim de Spitalul de Neuropsihatrie, de cele 
trei blocuri care dorim să se finalizeze şi posibilitatea de a demara din nou procedurile de 
achiziţionarea a clădirii de lângă noi, cea în care a funcţionat  finanţele. Am primit din nou o 
solicitare în acest sens. Suntem la nivel de discuţii. Se pare că există intenţia de a se vinde şi 
sperăm să reuşim să-l luăm.  

De asemenea, am făcut demersuri în justiţie pentru preluarea Hotelui Internaţional pe 
care îl avem cu SC Tender. În ceea ce priveşte acţiunile de la STRABAG se pare că nu există 
intenţia de a le cumpăra şi în aceste condiţii există mai multe variante pe care vi le voi prezenta 
altădată. Totuşi, vă spun că una dintre variante ar fi lichidarea societăţii şi vinderea bunurilor pe 
care le are societatea în prezent.  

În încheiere, am rugămintea ca miercuri, la ora 10,00 când va fi şedinţa extraordinară 
pentru rectificarea bugetară, să fiţi prezenţi la şedinţă, iar până atunci vă rog să vă gândiţi cu 
toţii la tot ce mai  putem face până la sfârşitul anului 2015. Mă refer la sport, infrastructură, 
cultură, religie, funcţionare, organigrame pentru toate instituţiile din subordine şi nu doar pentru 
consiliul judeţean. Vă rog să veniţi cu toate solicitările, cu toate posibilităţi de execuţie până la 
sfârşitul anului.  

În principiu am discutat cu toţi directorii instituţiilor subordonate dar cred că este bine să 
discutaţi si dumneavoastră. Să vă implicaţi în toate problemele acestui judeţ.  

În continuare, vă rog să vă înscrieţi la cuvânt dacă aveţi întrebări sau interpelări ce 
privesc problemele acestui judeţ. 

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
În primul rând, aş vrea să-i felicit şi eu pe cei doi colegi care au fost astăzi validaţi în 

funcţia de consilieri judeţeni, cât şi pe domnul Stanciu Pompiliu pentru  funcţia pe care o va 
deţine la Aeroportul Cioca.  

În continuare vreau să fac o informare cu privire la Spitalul de Pediatrie Bega ca urmare 
a intervenţiei mele la ultimul plen al consiliului judeţean.  



În urma sprijinului pe care l-am primit de la doamna consilier judeţean Gavriliţă Bianca, 
în relaţia cu directorul Spitalului Judeţean, întrucât am avut o întâlnire cu domnia sa chiar la 
două zile după şedinţa de plen şi am constatat faptul că în toate demersurile pe care le face 
consiliului judeţean, Spitalul de Pediatrie Bega nu există, nu face parte din strategia de 
sănătate a judeţului Timiş.  

Prin urmare, Spitalul de Pediatrie Bega nu este inclusă în ceea ce ne dorim noi să facem 
la Spitalul Judeţean. Să ştiţi că tot ce v-am arătat eu atunci este o mică parte din ceea ce este 
acolo.  

Vorbind despre Spitalul de Pediatrie Bega, vreau să trag un semnal de alarmă şi să 
conştientizăm că avem o mare problemă în această perspectivă şi cred că medicii, asistenţii, 
pacienţii, părinţii vor şi merită mult mai mult.  Ar fi de dorit ca cele două instituţii să se 
întâlnească şi să stabilească o strategie comună pentru pediatrie la nivelul judeţului Timiş.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Îmi cer scuze că vă întrerup, însă trebuie să vă informez că noul spital de maternitate 

este împreună cu pediatria. Deci este aprobat în forma maternitate plus pediatrie. 
 

 Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
 Da, dar trebuie specificat foarte clar Spital de maternitate şi pediatrie. Trebuie să faceţi 
acest lucru şi nu trebuie să-mi promiteţi mie, pentru că eu ştiu cum staţi cu promisiunile.  
 O altă problemă se referă la imobilul din fostul IML, cel de lângă Serviciul de Ambulanţă,  
despre care aţi vorbit dumneavoastră. Sigur că avem cazuri sociale  la consiliul judeţean, sigur 
că vreţi să rezolvăm parţial situaţia medicilor care au nevoie de o locuinţă, însă trebuie să ne 
gândim şi la ceilalţi medici şi aş vrea să ştiu dacă există vreo soluţie pentru ei întrucât şi ei au 
solicitat locuinţe la spitalul judeţean.  Acum sunt 20 -25 de garsoniere şi aş vrea să ştiu dacă 
există şi o altă soluţie prin care putem să ajutăm medicii care au nevoie de o locuinţă.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 E clar că cele 22 de apartamente nu pot rezolva în totalitate situaţia medicilor, dar vor 
mai fi aproximativ 12 apartamente pe care împreună putem să decidem să le dăm din blocul de 
pe strada Miloia.  În plus, în viitor vor mai veni şi cele 88 de apartamente din blocul ANL şi 
poate că medicii tineri pot obţine un apartament. Noi facem un efort să asigurăm cât mai multe 
locuinţe fără să luăm în calcul posibilitatea de acordare a locuinţelor a Municipiului Timişoara. 
Şi ei au în calcul locuinţe ANL. Nu ştiu în ce stadiu sunt  dar probabil că sigur mai există 
posibilităţi de construire a locuinţelor în Timişoara. 
 Cred că prin efortul făcut de consiliul judeţean dăm posibilitatea tuturor celor din consiliul 
judeţean şi instituţiile subordonate care au nevoie de o locuinţă să obţină una. Indiferent câte 
apartamente facem anul acesta şi în anii viitor toate vor fi acordate şi în baza listelor de la 
primărie. Trebuie să vedem dacă cei care solicită o locuinţă se află pe una din listele de 
aşteptare de la primărie fie de ANL,  fie de locuinţe sociale etc.  
 Nu putem să ne amăgim singuri spunând că în următorii 2+3 ani vom satisface toate 
solicitările medicilor. Acolo mai avem două blocuri despre care ştiţi că ne-am judecat şi m-am 
opus ca să le vindem.  Sunt apartamente pentru medicii rezidenţi şi nu cred că este bine să le 
vindem. Acolo trebuie să meargă medicii rezidenţi.  
 
 Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 



 Dacă mâine, din greşeală, la Beba Veche apar 10.000 de sirieni, consiliul judeţean are o 
strategie de siguranţă a cetăţenilor din judeţ din punct de vedere al siguranţei cetăţeanului, a 
sănătăţii acestora etc.?  
  
 
 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 După cum ştiţi, nu îmi place să fug de sarcini, dar în acest caz sarcina directă revine 
Guvernului României, prin Prefectura de la nivelul fiecărui judeţ. Sigur că vom fi implicaţi în 
toate acţiunile care au legătură cu noi. ISU cu toate dotările, deja au participat la astfel de 
acţiuni.  
 Din câte ştiu sunt stabilite nişte locaţii de către Guvern şi de către organele judeţene, dar 
nu este responsabilitatea directă a consiliului judeţean. Cu toate acestea, sunt convins că atât 
eu, cât şi dumneavoastră, trebuie să găsim soluţii, pentru că Instituţia Prefectului nu derulează 
fonduri în această direcţie.  
 Observaţia dumneavoastră este corectă.  
 
 Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
 Prin ATOP sau prin alte instituţii, trebuie să iniţiem nişte proiecte în acest sens.  
 

 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Oricum este exclusă primirea lor în acele tabere care au fost mai mult de exerciţiu pe 

timp de vară. Acestea nu mai sunt potrivite în lunile de iarnă. Nu mai putem vorbi de cazarea în 
corturi.  

 
Domnul consilier judeţean Liviu Borha 

 Felicit, la rândul meu, noii colegi care ni se alătură de astăzi în plenul consiliului judeţean 
şi pe domnul Stanciu Pompiliu pentru noua sa funcţie şi tuturor le doresc mult succes.  
  În şedinţa de plen de luna trecută am avut o interpelare şi am solicitat o informare clară 
şi precisă din partea reprezentanţilor Agenţiei de Protecţie a Mediului cu privire la poluare 
mediului de către Continental.  
 După cum ştiţi,  cea mai mare victorie, faţă de această societate şi faţă de protecţia 
mediului, a fost că, după anii de insistenţă din partea mea şi din partea Comisiei de sănătate al 
cărui preşedinte sunt, am obţinut înscrierea pe lista de poluatori a societăţii Continental.  
 Am citit cu mare atenţie informarea destul de ambiguă primită de la Agenţia de Protecţie 
a Mediului în care ni se spune că s-au făcut investiţii, proiecte şi s-au executat lucrări încă din 
2010 -2012 şi că mai sunt proiecte care au termen de finalizare 2015 cu privire la eradicarea 
poluării aerului din  această zonă. Toţi cei care trecem prin acea zonă ştiu că nu s-a realizat 
nimic cu privire la restrângerea mirosului insuportabil din acea zonă.   
 Aştept să vedem dacă cele două proiecte care au termen de finalizare până în 
decembrie rezolvă situaţia pentru că sunt sesizări de la Primăria Timişoara şi de la alţi locuitori 
din acea zonă. Ca preşedinte al comisiei de sănătate am datoria să vă informez cu privire la 
acest fapt. De asemenea, am o obligaţie morală pentru locuitorii din zonă. Sigur vor fi mai multe 
insistenţe din partea publicului pentru a se rezolva situaţia.  
 Nimeni nu a venit să ne spună ce sume implică aceste proiecte pentru reducerea 
poluării. S-au făcut doar nişte proiecte pentru care Agenţia de Mediu a dat nişte autorizaţii în 



2010, 2012 şi în 2015 dar nu s-a făcut nimic pentru ca oamenii să simtă o schimbare în bine, iar 
acest lucru nu duce decât la o revoltă a oamenilor.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin  
 La solicitarea dumneavoastră am cerut informarea din partea Agenţiei de Protecţie a 
Mediului. Sunt curios să văd ce înseamnă cele două proiecte şi care va fi anul viitor discuţia cu 
privire la Continental în acest sens.  Vrem să vedem în ce măsură vom avea nişte date corecte, 
nişte documente din care să rezulte ceea ce ne dorim noi, respectiv calitatea aerului din zona 
respectivă. Probabil că împreună cu Primăria Timişoara care este cea mai interesată din acest 
punct de vedre vom solicita în continuare mărirea capacităţii proiectelor care să vină în sprijinul 
îmbunătăţirii calităţii aerului.  
 
 Doamna consilier judeţean Marinconi Flavia 
 Vă mulţumim pentru informarea privind drumurile din Făget şi cel spre Temereşti, pentru 
că am văzut că sunt puse datele pentru efectuarea reparaţiilor respective.  

Pe de altă parte, vă reamintesc că aţi promis cândva că vom putea şi noi să realizăm o 
Transalpina a Timişului.  Este vorba de drumul între Tomeşti – Mânăştirea Luncani şi Zolt. Aţi 
spus că Primăria Fârdea şi-a dat acordul pentru acest proiect dar primarul din Tomeşti.  Apoi aţi 
spus că din toamnă se va relua discuţia cu primarul din Tomeşti pentru realizarea acestui 
proiect.  

Mânăstirea din Luncani este un obiectiv turistic vizitat de mulţi oameni şi dacă s-ar face 
trecere între Valea lui Liman - Mânăstirea Luncani şi Pensiunea Zolt cred că ar fi un lucru 
benefic pentru prosperitatea acestei regiuni.  
   
 Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Nu la solicitarea mea s-a amânat discuţia ci la solicitarea primarului din Tomeşti pentru 
că spunea că are promisiuni pentru un proiect şi poate să facă el acel drum. În aceste condiţii, 
nu am primit aprobarea consiliului local. Dacă până la sfârşitul anului nu va avea un rezultat 
clar vă rog pe toţi cei care aveţi legătură cu zona respectivă, chiar şi din punct de vedere politic, 
să solicitaţi domnului primar un raport din care să vedem stadiul proiectului.  
 În funcţie de acest raport putem propune pentru anul viitor cu aceeaşi condiţie, respectiv 
Consiliul Local Tomeşti să ne dea acordul printr-o hotărâre a consiliului local din care să reiese 
că sunt de acord să facem acest drum.  
 Dacă vă amintiţi, chiar astăzi, pe la începutul şedinţei discutam cum preluăm, în ce 
condiţii, de ce le luăm  şi ce facem cu aceste drumuri.  Dacă ei nu vor nu-i putem obliga să ne 
dea drumul să-l facem drum judeţean.  Că va fi sau nu va fi o Transalpină mai mică trebuie 
prinsă pentru finanţare. Dacă primarul are convingerea că este posibil de finanţat sau au intrat 
finanţările acum la sfârşit de an eu nu-l pot obliga să ni-l dea. Dacă nu atunci să ne spună, să 
ne dea acordul să-l putem propune pentru anul viitor.  
 
 Domnul consilier judeţean Marian Constantin Vasile 
 Cu privire la cazul Tomeşti, ştiu bine care este situaţia şi cred că şi dumneavoastră o 
ştiţi.  Consiliul Judeţean Timiş are în patrimoniu o reţea vastă de drumuri judeţene.  De aceea 
domnul primar este reticent să predea acest drum către consiliul judeţean având în vedere, şi 
vă dau un caz concret, respectiv pentru un anumit tronson primeşte prin PNDL în 3 ani 10% din 
fondurile necesare, şi atunci îşi pune problema, în cazul în care predă drumul consiliului 
judeţean şi primeşte tot atâţi bani, de ce să-l predea? Mai bine îl păstrează şi din fonduri proprii 
sau private încearcă să facă investiţia respectivă.  



 Pe de altă parte salut intervenţiile celor doi colegi, respectiv domnul Borha şi domnul 
Mihoc cu privire la sănătatea cetăţenilor din judeţul nostru. cele două intervenţii sunt foarte 
bune, mai ales că am văzut în presă, zilele trecute, un articol precum că în zona de vest a ţării 
a crescut foarte mult numărul de cazuri de cancer de plămâni.  
 Din acest motiv cred că trebuie să fim foarte atenţi de-acum înainte.  Consiliul Local 
Timişoara a adoptat o hotărâre în sensul reducerii poluării care, e adevărat că a produs valuri, 
dar trebuie făcut ceva pentru că nu se face, pe termen lung, o corelaţie între sănătatea 
cetăţeanului şi aceste efecte nedorite.  
 Pe de altă parte aş vrea să îmi spuneţi care este situaţia cu privire la expunerea de 
motive pentru un proiect de hotărâre ce vizează cântărirea vehiculelor pe drumurile judeţene?  
 Aş vrea să ştiu care este situaţia acestui demers al meu făcut în numele Partidului 
Naţional Liberal pentru că au fost depăşite termenele stipulate în Regulamentul de funcţionare 
al consiliului judeţean şi nu am primit, ca iniţiator, nici un răspuns în acest sens.  
 Este adevărat că am vorbit cu dumneavoastră şi cu domnul director Tătar şi cred că ar 
trebui făcute nişte demersuri clare. Dacă cumpărăm mai multe cântare ar trebui să ştim şi noi 
câte vom cumpăra.  
 Totodată am solicitat în expunerea de motive şi  un regulament  pentru folosirea acestor 
cântare. Cu privire la ceea ce aţi spus dumneavoastră, referitor la investiţiile pe anul 2016, ar 
trebui să ne gândim câte platforme ar trebui să implementăm anul viitor. Două sunt deja în 
discuţii, dar poate ne trebuie 3 sau 4. Această analiză ar fi trebuit făcută de acea comisie care, 
din câte am înţeles nu s-a întrunit.  
 Am amintit despre comisie pentru că eu am solicitat să fiu invitat la şedinţa acesteia 
chiar dacă nu am drept de vot. Cred că un consilier judeţean care aduce o iniţiativă pe masa 
plenului merită să fie invitat.  
 Deci, rugămintea mea este să ne spuneţi care este stadiul acestui proiect.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Aşa cum v-am spus şi data trecută, am discutat şi am decis să aşteptăm să vină  
Direcţia de Drumuri să ne prezinte o situaţie concretă a drumurilor pentru care s-a prevăzut 
deja prin proiect platforma.  Urmează ca pentru proiectul pe anul viitor să se vină în completare, 
la propunerea dumneavoastră cu încă 2-3 platforme pe care putem să le amplasăm pe 
drumurile judeţene.  
 Noi nu am mai făcut angajarea pentru că riscăm să rămânem cu banii pentru platforme 
dacă discutăm de suplimentarea  bugetul în luna decembrie.  Eu sunt bucuros dacă pe 
drumurile pe care avem deja 4 platforme mai putem, în urma decizie noastre comune, să luăm 
sau nu altele .  
 Cred că e important să le punem în funcţiune pe cele 4, să vedem dacă avem realizările 
pe care ni le dorim după care decidem dacă mai luăm sau nu.  
 
 Domnul consilier judeţean Marian Constantin Vasile 
 Ca şi iniţiator al proiectului, doresc să primesc la final o schiţă, un plan de acţiune cu 
privire la ce ne dorim să facem   
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Am considerat că dacă aţi vorbit cu domnul director nu mai este nevoie să primiţi şi în 
scris, dar dacă asta este solicitarea dumneavoastră atunci veţi primi şi în scris un răspuns.  
 
 Domnul consilier judeţean Cutu Dorin 



 Domnule Marian Constantin Vasile, ca şi iniţiator al proiectului, îmi puteţi spune unde v-
aţi gândit dumneavoastră să amplasaţi cele 3 sau 4 cântare care trebuie să fie omologate de 
metrologie în mod obligatoriu? Vă rog să-mi răspundeţi. 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Eu zic să nu intrăm în discuţii contradictorii.  
 
 
 Domnul consilier judeţean Cutu Dorin 
 Drumuri cu trafic mare în judeţul Timiş sunt doar două.  
 
 Domnul consilier judeţean Marian Constantin Vasile  
 În primul rând, am vorbit cu avocaţi, în al doilea rând se pare că la celelalte şedinţe de 
plen nu aţi fost atent  când am discutat foarte clar să se constituie o comisie cu specialişti, care 
să decidă exact, în funcţie de studiile de mobilitate, amplasamentele concrete. Eu vreau să 
particip ca observator sau ca şi factor de decizie la această comisie dar cred cu tărie că din 
acea comisie trebuie să facă parte mai mulţi specialişti în domeniu.   
 Am studiat problematica juridică şi este stipulată în expunerea de motive. Cred că 
trebuie să fim îngrijoraţi în primul rând pentru drumurile naţionale.  
 
 Domnul consilier judeţean Ritivoiu Mihai 
 Aş dori să vă informez că în data de 1 octombrie am participat la Bruxelles la o întâlnire 
cu comisarul european pentru muncă şi protecţie socială, la o discuţie privind politicile sociale 
ale Comisiei Younger până în anii 2020.  
 Ca şi tendinţe, pe lângă problema imigranţilor care este o problemă acută, la nivel 
european ne confruntăm cu o serie de tendinţe latente pe termen lung generate de criza 
economice printre care cele mai interesante ar fi scăderea ratei mediei de viaţă cu jumătate de 
an atât la bărbaţi cât şi la femei (acest lucru s-a întâmplat în ultimul an) şi creşterea cu 5 
milioane a numărului de familii aflate la limita pragului de sărăcie.  
 Pe viitor vă voi ţine la curent cu toate informaţiile în acest sens.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise 
lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Timis  
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